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Verksamhetsberättelse för 2024 
 
Styrelsen för SSRK Södra avger härmed verksamhetsberättelse för perioden 
2024-01-01 – 2024-12-31. 
 
Det gångna året har varit både händelserikt och framgångsrikt för vår klubb. Vi 
i styrelsen vill börja med att uttrycka vår tacksamhet till alla som har varit 
delaktiga i klubbens verksamhet. Markägare, domare, funktionärer och 
deltagare – ert engagemang och er generositet är ovärderliga och en 
förutsättning för att vi ska kunna bedriva en verksamhet av så hög kvalitet. 
Ingen nämnd och ingen glömd, ni alla är en del av vår framgång. 
 
Under året har vi haft glädjen att arrangera flera stora evenemang, däribland 
SM i viltspår och Unghundsderbyt. Dessa arrangemang har inte bara satt vår 
klubb på kartan utan har också lockat deltagare och åskådare från hela landet, 
vilket har skapat en härlig känsla av samhörighet och stolthet. 
 
Vår klubb är mer än en plats för träning och tävling – den är en gemenskap där 
medlemmar med olika erfarenheter och bakgrunder samlas kring ett 
gemensamt intresse för hundar. Denna gemenskap ger inte bara möjligheter 
att utvecklas som hundförare utan också att knyta nya vänskapsband och dela 
erfarenheter. Tillsammans skapar vi en klubb där både hundar och människor 
trivs och utvecklas. 
 
Vi ser fram emot att fortsätta bygga vidare på denna fantastiska verksamhet 
och gemenskap under det kommande året. 
 
AVSLUTNINGSVIS ETT STORT GRATTIS TILL ALLA FINA RESULTAT! 
 
 
Styrelsen för SSRK Södra 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Styrelsens sammansättning  
Håkan Persson, ordförande 
Kerstin Holm, kassör 
Sofia Palmqvist, sekreterare 
Lisa Lyhagen, vice ordförande/ansvarig retriever 
Chatarina Åkesson, utställningsansvarig 
Sverker Haraldsson, ansvarig tolling, adjungerad 
Sven Westerlin, viltspåransvarig 
Torbjörn Håkansson, ansvarig spaniel, adjungerad 
Ingela Gudmundson, utbildningsansvarig 
Gert Persson, PR-ansvarig 
Lisa Hansson 
 
Revisorer 
Berit Rosvall 
Lena Krüger 
 
Revisorssuppleanter 
Lars Rosvall 
Lenart Jansson 
 
Valberedning 
Ebba Petersson, sammankallande 
Mirjam Axner 
Mia Jansson 

 
 
Ordinarie årsmöte hölls 2024-03-03. 
 
Styrelsen har under året haft nio protokollförda möten utöver det 
konsituerande mötet.  
 
Antal medlemmar per 2024-12-31 uppgick till 954 vilket är en uppgång med 69 
nya medlemmar sedan utgången av 2023.  
 
 

Ekonomi 
 
Det ekonomiska utfallet för verksamhetsåret 2024 presenteras i nedanstående 
tabell: 
 



 
 
 

Viltspår 
 
Under 2024 har det arrangerat två tävlingar. DM i april månad och SM i 
augusti. Vi har även haft öppna spår. 
 
DM hade nio startande på fyra privata marker runt Hässleholm med 
samlingsplats vid Finjasjön. 
 
1:a och Skånsk mästare blev Charlotte Wachtmeister 
2:a Lena Krüger 
 
Båda gick vidare till SM, Charlotte som vinnare och Lena som titelförsvarare. 
 
SM i viltspår arrangerades den 2 till 4 Augusti på Björkeberga Gård i Hishult, 
nära Boalt, Örkeljunga kommun. Hela hundcentrat hyrdes med övernattning, 
mark och kök.  
 
Vi hade 12 startande från Malmö i söder till Sundsvall i norr. Vi hade tio 
domare från Skåne, Småland, Halland och Västergötland. 
 
Tävlingen i korthet. Spår 1- lördag: Ett 800 meter teknisk spår med bland annat  
snäckan, fingrarna, tre spetsvinklar i rad. Sårlega med blod som korsande 
viltspåret. Spåret låg i 22 timmar. 
 

2024 B2024 2023
Intäkter
Provverksamhet 908 784 1 086 750 653 644
Medlemsavgifter 90 300 86 000 86 000
Summa intäkter 999 084 1 172 750 739 644

Kostnader
Provverksamhet -902 924 -967 400 -734 066
Övriga kostnader -32 997 -163 000 -74 195
Summa kostnader -935 921 -1 130 400 -808 261

Resultat 63 163 42 350 -68 617



Spår 2- söndag: Ett 1000 meter långt uthållighetsspår. Stor sökruta, spår i svår 
terräng, långa bloduppehåll, korsande spår, sårlega utan blod och oblodade 
vinklar. Spåret låg i 24 timmar. 
 
Dessa dagar var minnesvärda för deltagarna, familjerna och domarna.  
 
 

Tolling 
 
Avdelningen stod under året som arrangör av sex tollingjaktprov, varav två st 
dubbelprov. Vårsäsongen inleddes med ett prov, 1:a maj, utanför Svedala, och 
därefter ett dubbelprov följande helg vid Äsphult. Domare vid dessa prov var 
Marie Kinder Nilsson och Sverker Haraldsson. Höstsäsongen avslutades med 
ett dubbelprov vid Sövestad sent i september och ett avslutande enkelprov vid 
Södra Hultarp. Domare vid dessa prov var Anne Karlström och Hanne 
Søndenbroe från Danmark. Vid samtliga prov fanns möjlighet att starta i såväl 
Nkl, som Ökl och Ekl. Södra fortsätter att ta ett stort ansvar för tollingproven i 
landet. 
 
Proven under 2024 var inte fulla. Vi kommer att genomföra förändringar inför 
kommande år för att få fler deltagare och fulla prov. 
 
Avdelningen har två tollingjaktdomare, Marie Kinder Nilsson och Sverker 
Haraldsson, som under året tjänstgjort vid en rad jaktprov inom SSRK:s olika 
avdelningar och vid Tollarspecialen, samt vid officiella prov i Danmark och 
Norge, och vid inofficiella prov i Tjeckien och Schweiz. 
 
Vid årets Tollarspecial med närmare 250 startande i tollingjaktproven blev 
Marielundsbäckens Sansa med förare Roger Karlsson, Svedala, årets 
tollarmästare. 
 
 

Retriever 
 

Först och främst vill vi börja med att tacka alla fantastiska medlemmar som 
ställer upp i ur och skur på våra arrangemang; Domare, provledare, 
kommissarier, stewards, tävlingsledare, markägare och funktionärer. Ni är 
fantastiska! 
 



Intresset för att starta på våra prov och tävlingar fortsätter att växa. För att 
underlätta för verksamheten har vi i år startat upp arbetsgrupper, tanken är att 
det är de som i framtiden ska planera, följa upp och utveckla verksamheten 
inom sitt område. 
 
I slutet av året skickade vi ut ett antal frågeformulär via facebook för att se vad 
avdelningens medlemmar tycker och tänker när det gäller prov och tävlings-
verksamheten. Stort tack till alla som svarade på dem. Det många efterfrågade 
var mer verksamhet, både fler prov/tävlingar men även fler träningsprov och 
prova på verksamhet. Det har vi med oss in i planen för 2025.  
 
2024 hade vi mycket verksamhet i avdelningen. Vi stod som arrangör av årets 
Unghundsderby som gick av stapeln på Wrams Gunnarstorps Gods i NV Skåne 
och vi höll återigen en uttagningstävling till IWT på Karsholm. Vi har haft 8st A-
prov, 14st B-prov, 13st WT vid 4 tillfällen och 2 MT vid 1 tillfälle.  
 
A-provverksamheten: Vi har genomfört sex prov i öppen klass och två i 
elitklass. Intresset för att starta på A-prov har varit stort och det är många som 
har anmält sig till proven. 
 
B-provverksamheten: Vi har genomfört sju prov i nybörjarklass, fyra i öppen, 
två i elitklass och ett praktisktprov. Vi har försökt hålla två prov samma helg 
och i närheten av varandra för att kunna ta ner domare från andra avdelningar. 
 
WT-verksamheten: i år har vi genomfört tre WT (alla klasser), ett WT 
(NKL/ÖKL) ett unghundsderby och en lagtävling med uttagning till IWT. Ett av 
våra WT var officiellt och de övriga var inofficiella. Intresset för working test 
fortsätter att växa och det är många som startar sin prov/tävlingsverksamhet 
här. 
 
MT-verksamheten: i år fick vi ställa in vårens planerade MT och vi har bara haft 
två officiella MT i elitklass. 
 
Statistik – antal starter 
 

B-prov  A-prov 

År Nkl Ökl Ekl Summa  År Ökl Ekl Summa 

2024 90 51 26 167  2024 34 32 66 

2023 104 66 36 206  2023 17 24 41 

2022 88 40 14 142  2022 32 22 54 



2021 68 41 21 130  2021 17 23 40 
2020 86 48 12 146  2020 17 16 33 

 
 

Working Test                              Mock Trial 

År Nkl Ökl Ekl Summa  År Ökl Ekl Summa 

2024 284 100 92 476  2024 0 13 13 
2023  111 46  129  286  2023 10  43   53 
2022 90 63 77 230      

2021 107 68 40 215      

2020 0 0 0 0      
 

 

 
 

Spaniel 
 
Under året har det genomförts två vajenprov, två segrarklassprov och ej prov 
i öppen klass. Därutöver har vi lyckats genomföra ej workingtest i nybörjar-
klass. 

Årets prov i öppen klass, 30 november, hade hela 15 anmälda, dessvärre kan 
marken normalt sej bara ta 8, men vi lyckades i slutändan få in 10 startande 
varav 6 gick lll pris. 

Första provet i segrarklass arrangerades som parsläpp den 6 oktober med 11 
startande hundar, varav fyra stycken gick igenom provet, tre med placering och 
en med diplom. Andra segrarklassprovet hölls den 19 oktober med 15 anmälda 
hundar och även här gick fyra hundar igenom provet samtliga placerade.  

Vajenproven samlade totalt 18 startande hundar, varav 13 blev godkända. 

WT:t hade 8 startande hundar och vi hoppas på aj kunna genomföra det även 
under 2025. 

SSRK Södra tackar alla som ställt upp som hjälpt lll på spanielsidan under året, 
funklonärer, domare, picking up, markägare och allmänt stöd. Utan er görs det 
inga prov. 

 
 
 
 
 



Utbildning 
 
Under året har vi ham provledarutbildning på Trolle-Ljungby där vi tyvärr fick 
flera sena avhopp. Från avdelningen har 2 personer skickats på utbildning lll 
cerlfierad tävlingsledare för WT och är nu godkända. Vi har också ham digital 
kommissarieutbildning och 3 fysiska kurser i Södras regi. Kurserna har riktat sig 
mot nybörjare inom retriever/spaniel vilket är det som mest emerfrågas.  

 

Kurs nr 1, inriktning WT Annika Hecktor 

Kurs nr 2, apportering för nybörjare, Slne Olsen, Team Olsen  

Kurs nr 3, grundkurs stadga-följsamhet-relalon, Gije Bach Högh, Krabbegården 

I samband med kurs nr 3 skickades en enkät ut, dels om vad deltagarna tyckte 
om kursen och dels vad de vill ha för kurser framöver.  

Svaren var mycket posilva, och som ldigare är det fortsaj främst nybörjar-
kurser inom apportering, samt aj det fanns önskemål om kurser enbart för 
spaniel.  

 
 

Utställning 
 

SSRK Södra har under 2024 ham tre utställningsdagar. Två dagar i Bjuv 1-2 Juni, 
samarbetet med Bjuvs BK fungerar mycket väl. Vi hade fem domare varav en 
fransman som dömde första gången i Sverige. Ca 270 hundar anmälda per dag, 
många sponsorer, lojeri. För första gången skrevs krilklapparna digitalt, det 
gick över förväntan. Vi hade även med i anmälan aj förboka sin katalog, det 
föll väl ut, då vi inte behövde trycka upp för många.  

 

En sista utställningdag den 9 november i Åstorps ridhus. Vi hade fem domare 
och ca 280 hundar anmälda. Även denna gång skrevs krilklapparna digitalt, 
katalogerna var förbeställda. Flera sponsorer hade bidragit med priser. Det 
fanns även försäljare på plats och det fanns lojeri. Det kom in önskemål om 
barn med hund, vilket vi tar med oss lll 2025. 

 



Det finns numera ej välfungerande team kring våra utställningar. Nu siktar vi 
mot ännu fler anmälningar lll 2025. 

 
 

Funktionsbeskrivning 
 
Under 2024 har det tyvärr inte bedrivits någon verksamhet inom funktions-
beskrivning i SSRK Södra. Trots vår ambition att erbjuda en bred och enga-
gerande verksamhet inom området har vi inte haft någon som velat ta på sig 
ansvaret för att driva verksamheten. Det är naturligtvis beklagligt att vi inte 
kunnat bedriva all verksamhet inom avdelningen.  
 
Med det sagt ser vi fram emot att FB-R kommer att återupptas under 2025. Vi 
har nu medlemmar som har visat intresse och vilja att ta sig an ansvaret och 
att detta kommer att bli en nystart för denna del av klubbens verksamhet. 


